
İHRACATIN  FİNANSMANINDA  TÜRK
EXİMBANK

thi – Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği’nin ev sahipliği ve
Türkiye  İhracat  Kredi  Bankası  A.Ş.  (Türk  Eximbank)
işbirliğinde  düzenlenen  ‘İhracatın  Finansmanında  Türk
Eximbank’ konulu bilgilendirme Toplantısı, borsamız Çok Amaçlı
Salon’unda yapıldı.

Toplantıya TBMM Çevre Komisyonu Başkanı- Trabzon Milletvekili
Muhammet Balta, Borsamız Meclis Başkanı Sebahattin Arslantürk,
DKİB Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Hamdi Gürdoğan,
KFMİB Başkanı Edip Sevinç, Türk Eximbank Genel Müdürü Adnan
Yıldırım, ihracatçılar ve işadamları katıldı.

DKİB  Başkan  Yardımcısı  Ahmet  Hamdi  Gürdoğan  açılış
konuşmasında;  Trabzon’un  Türkiye’nin  en  çok  ihracat  yapan
illerinden  biri  olduğunu  vurgulayarak,kredi  başvuru
dosyalarının  en  hızlı  şekilde  sonuçlandırılması  ve  finans
imkanlarının çok daha kolaylıkla ulaştırılması için Trabzon
şubesinin  olmasının  diğer  Doğu  Karadeniz  illerindeki
ihracatçılara  da  kolaylık  sağlayacağının  altını  çizdi.

TBMM Çevre Komisyonu Başkanı ve AK Parti Trabzon Milletvekili
Muhammet Balta da ihracatın yükselmesinde hem ihracatçıların
hem  de  arkada  duran  siyasi  iradenin  çok  büyük  emeğinin
olduğunu ifade etti.

Balta ayrıca, Türkiye’nin dünyanın güçlü ülkelerine ihracat
yapabilmesinin  ülkemizin  güçlü  olduğunu,  ülkemizde
sanayicilerin,  işadamlarının  artık  uluslararası  alanda  çok
başarılı çalışmalar yaptığını gösterdiğine işaret etti.

Türk  Eximbank  Genel  Müdürü  Adnan  Yıldırım  da  konuşmasında
Eximbank olarak üç boyutlu çalıştıklarını belirterek, birinci
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olarak kendilerini iyileştirme ve geliştirme, ikinci olarak
reel sektörle beraberlik, üçüncü boyut olarak da dünya ile
entegre bir kuruluş olduklarını, amaçlarının ise Türkiye’den
dünyaya açılmak olduğunu ifade etti.

Yaşanan  ekonomik  sıkıntılardan  etkilendiklerini  de  kaydeden
Yıldırım,  “Krizlerden  kurtulmamızdaki  en  büyük  destek
KOBİ’lerimizdir.  Bu  yüzden  KOBİ’lere  çok  büyük  önem
vermekteyiz.  Bu  sene  çalıştığımız  ihracatçı  oranının  yüzde
70’ini  KOBİ’ler  oluşturmaktadır.”  dedi.  Yıldırım  ayrıca
ihracatçıların isteği üzerine gün itibariyle şube çalışmasını
başlattıklarını da sözlerine ekledi.

Yapılan konuşmaların ardından toplantıya katılan ihracatçılar
ve  işadamlarının  sorunları  dinlendi  ve  soruları
cevaplandırıldı.


